
                                                                  

Protokół nr 75/23 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej, które odbyło się w dniu 20 czerwca 2023 r.,  

w siedzibie Straży Miejskiej w Zduńskiej Woli, przy ul. Stefana Złotnickiego 3,  

(budynek nr 5, parter) w godz. 14:15 – 15:00. 

 

 Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik do protokołu.  

 

 Przewodniczący Komisji Piotr Pacelt otworzył posiedzenie witając członków Komisji.  

 

Punkt 1  

Ustalenie porządku obrad. 

 

Członkowie Komisji otrzymali proponowany porządek obrad za pośrednictwem 

programu eSesja. Na zapytanie Przewodniczącego Komisji, czy ktoś z członków wnosi uwagi 

do proponowanego porządku obrad: 

 

uwag nie zgłoszono. 

     

       Proponowany porządek obrad 

 

1. Ustalenie porządku obrad. 

2. Rozpoczęcie kontroli pn. „Kontrola działalności Straży Miejskiej w Zduńskiej Woli w latach 

2019 -2022”- wizja lokalna siedziby Straży Miejskiej. 

3. Sprawy różne.  

 

Punkt 2  

Rozpoczęcie kontroli pn. „Kontrola działalności Straży Miejskiej w Zduńskiej Woli  

w latach 2019 -2022”- wizja lokalna siedziby Straży Miejskiej. 

 

Członkowie Komisji w składzie: radna Renata Kosińska-Graf, radny Piotr Pacelt oraz 

radny Tomasz Pohl w obecności Komendanta Straży Miejskiej Zbigniewa Szulady dokonali 

oględzin siedziby Straży Miejskiej przy ul. Stefana Złotnickiego 3. Radni zapoznali się                            

z warunkami lokalowymi w siedzibie Straży Miejskiej. Komendant Straży Miejskiej Zbigniew 

Szulada szeroko omówił sposób funkcjonowania Straży, jej skład osobowy, warunki 

wykonywania obowiązków oraz sposób podnoszenia kwalifikacji zawodowych w trakcie 

szkoleń. Członkowie Komisji zapoznali się również ze sposobem funkcjonowania monitoringu 

miejskiego, możliwościami posiadanego sprzętu, jeśli chodzi o wychwycenie aktów 

wandalizmu, wykroczeń i zapobieganie zachowaniom niewłaściwym w przestrzeni publicznej. 

Pytano o sposób przechowywania danych, miejsce ich przechowywania i zabezpieczenia, 

możliwości wykorzystania monitoringu miejskiego przez inne upoważnione do tego służby, 

czy nawet samych mieszkańców przy zachowaniu ochrony danych osobowych, wizerunku osób 

nagrywanych. Na wszystkie pytania Komendant Straży Miejskiej udzielił szczegółowych 

odpowiedzi.  

 

 

 

 



 

 

Punkt 3 

Sprawy różne. 

 

         Sprawy różnych nie zgłoszono. 

  Przewodniczący Komisji Piotr Pacelt poinformował, iż termin kolejnego posiedzenia 

zostanie dopiero ustalony. 

      

          Na tym posiedzenie zakończono.    

 

                     Przewodniczący Komisji 

  

                                                                                              Piotr Pacelt 

 


